
 

Základní organizace ČZS Trutnov – Kryblice 
 
Zápis č. 7/2017 
z výborové schůze ZO ČZS Kryblice, konané dne 15.8. 2017 

 
 

Přítomni :     př.Vaněk, Gojdášová, Jezdinská, Vysoudilová, Just, Kusý,       
                    Červeňák, Jaroš 
Omluven :    př. Bartůněk 
                     
 
Výborovou schůzi řídil předseda ZO př. Vaněk 
 
 

- provedena kontrola zápisu č. 6/2017  
 
 
Výborem ZO  byly projednány tyto záležitosti : 
 

- výbor ZO po projednání, na základě předloženého rozpočtu, odsouhlasil 
rekonstrukci výtlačného potrubí od čerpací stanice po 1. Šachtu v délce 150 
m. Rekonstrukce by proběhla ve 2. polovině měsíce října 2017 
 

- předseda ZO př,. Vaněk projedná možnost připojení na el. sloupek – př. 
Šindelář – p.č. 288/A1 
 

- výbor ZO souhlasí s přijetím nového člena : Veronika Krausová – p.č. 12/A1, 
Jan Kačer – p.č. 103/A2, Petr Herman – p.č. 108/A2, Jana Zelená – p.č. 259/C 
a Jana Stoklasková – p.č. 271-272/C 
 

- výbor ZO povoluje stavbu pergoly na p.č. 149/A2 Milan Fiala, přestavbu 
zahradního domku a umístění domku na nářadí na p.č. 237/B a přestavbu 
zahradní chatky na stávajících pilířích na p.č. 155/A2 Karel Kábrt 
 

- výbor ZO souhlasí se zavedením elektrické přípojky na p.č. 108/A2 Petr 
Herman 

 
- výbor ZO bere na vědomí informaci předsedy ZO př. Vaňka o provedené 

kontrole na ČEZu (= na faktuře od ČEZu za období od 1.6.2016 do 30.5.2017 
byla uvedena abnormální spotřeba el. energie na HB proti minulým období=). 
Prověrkou bylo zjištěno, že faktura odpovídá skutečnosti. Bývalý předseda 
dílenské komise př. Jaroš, který byl požádán o vysvětlení nárůstu spotřeby el. 
energie uvedl, že neví co by nárůst způsobilo 
 

- výbor ZO bere na vědomí informaci předsedy osady A1 př. Vysoudilové o 
vysokých břízách nad osadou A1 a jejich případné odstranění. Předseda ZO 
př. Vaněk prověří čí pozemek nad osadou A1 je a podá informaci 
 



 
 
 

 
- výbor ZO bere na vědomí informaci předsedy osady B př. Červeňáka o 

požadavku některých zahrádkářů z osady B na úpravu příjezdové cesty 
k zahrádkářské osadě. Výbor ZO doporučuje, aby cesta byla provedena 
brigádnicky vzhledem k tomu, že není v majetku ZO ČZS 
 

- výbor ZO bere na vědomí informaci předsedy osady C př. Jaroše o škodě, 
která vznikla cizím zaviněním – poškozený plot. Nové pletivo je v dílně 
k dispozici 
 

- výbor ZO upozorňuje zahrádkáře, aby při spalování zahrádkářského odpadu 
neodcházeli od ohně dříve, dokud nevyhoří, aby nedošlo k požáru 

 
 
 
 

 
 
 
 

Příští schůze výboru se bude konat 12. 9. 2017 od 17.00 hodin 
v hospodářské budově 

 
                
 
 
 
 
 
                                                                                                Josef   V a n ě k   v. r.  
                                                                                                předseda ZO ČZS 
 
 
 
 
 
 
Zapsala :Miroslava Jezdinská 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 


